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Uprzejmie informuję, że na XXXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 24 września 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Zbigniew Kajpus 
zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) W imieniu mieszkańców poprosił o rozważenie możliwości przywrócenia kursowania 
linii autobusowej numer 24. Zasugerował, aby w miejscach gdzie ograniczone zostało 
kursowanie autobusów zamontować stacje rowerów miejskich (szczególnie poza 
centrum Miasta). 

2) Podając przykład wjazdu w ulicę Kwiatkowskiego z ulicy Księdza Indyka oraz wjazdu 
w ulicę Heleny Marusarz od strony Woli Rzędzińskiej zwrócił uwagę, że znajdujące 
się tam pasy drogowe umożliwiające skręt w prawo są zaprojektowane w taki sposób, 
że przejazd nie jest w pełni bezpieczny. Poprosił o interwencję odpowiednich służb. 

3) Poinformował, że przy niektórych ulicach w Mieście (np. Heleny Marusarz) drzewa 
i krzewy rosnące na poboczach utrudniają swobodny przejazd pojazdów. Poprosił 
o interwencję w przedstawionej kwestii. 

4) Zapytał, kiedy rozpoczną się prace remontowe na ulicy Garbarskiej. 

5) Poprosił o informację, czy została sporządzona opinia dotycząca stanu technicznego 
pływalni przy ulicy Traugutta. 

6) Poinformował, że niektóre ścieżki rowerowe w Mieście są częściowo zasłonięte przez 
drzewa i krzewy. Poprosił o wykonanie koniecznych prac w tym zakresie. 


